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Hallo
5.1.2e

Hierbij het akkoord var en mijzelf.
Fijn dat we dit nu voortaan zo kunnen doen.

Met hartelijke groet
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Onderwerp: Bureau LCH: mandaat/volmacht CIBG/bureau LCH voor tekenen contracten beheer noodvoorraad

Ho

NNENECHENNZoals besproken tijdens onze brainstorm op 25 januari 2022 en ook bevestigd door wiz EEis de directeur

CIBG op grond van de bestaande mandaat- en volmachtregeling VWS zelfstandig bevoegd om namens de minister van VWS

besluiten te nemen en contracten te sluiten indien deze tot zijn werkterrein behoren. Tot dit werkterrein behoren diverse Bureau

LCH werkzaamheden voor het beheer (facilitair en dienstverlening) rondom de noodvoorraad met als belangrijkste de contracten

met OneMed/QRS en Medig (portaal en dienstverleningsfuncties).
Gezien de urgentie rondom de contracten met Onemed/QRS en Mediq (dienstverlening is gestart zonder getekend contract) wil

Bureau LCH nu met spoed het volgende bevestigen:
1) De directeur CIBG zal namens de minister van VWS de contracten met OneMed/QRS en Mediq ondertekenen;

2) De directeur CIBG zal de afwijkingsnota’s m.b.t. de contracten met Onemed/QRS en Medig ondertekenen. Deze

afwijkingsnota’s worden afgestemd binnen CIBG en met de betrokken beleidsdirectie(s), FEZ en WIZ (en eventueel

andere directies/partijen) en via het systeem Marjolein in de parafeerroute meegenomen. De komt in de

parafeerroute op de plek van deEElin geval van het CIBG. Er wordt akkoord gevraagd van y FEZ,BEN"
Minister.

Ook over de reikwijdte van het CIBG mandaat ten aanzien van de activiteiten betreffende de exit strategie (verkopen, donaties,

verwerken) is het goed om nader af te stemmen in de komende weken. Wij verwerken bovenstaand en de nader uit te werken

afspraken in een nota die wij in februari ter akkoord bij GMT aanbieden.

Een reactie op dit bericht met akkoord is voor nu voldoende.

Alvast bedankt.

Vriendelijke groet,

Cn JBEN2ninvws.nl>
Verzonden: dinsdag 25 januari 2022 15:53

aan:IEEBEEN© mins o>
Onderwerp: FW: Mandaat/volmacht CIBG/bureau LCH

Ha

EEEgoede overleg van vanochtend. Inmiddels heeft onze jurist al even gekeken naar de mandaat- en

volmachtregeling. Zie hieronder.

Hoe is jouw reactie op het onderstaande?

Ik kan me voorstellen dat een aantal besluiten en rechtshandelingen voortaan door jullie gedaan kunnen worden. Wij denken zelf

aan bijvoorbeeld uitvoeringsbesluiten rondom portalen. Uiteraard, en in lijn met wat we vanochtend hebben besproken, moeten

we bij een eventuele overdracht van mandaten sowieso wel contact blijven houden etc.

Maar het kan wel praktisch zijn dat de uiteindelijke handtekening onder een contract door jullie gezet kan worden.

Heb jij een beeld bij welk type contracten we dit zouden kunnen toepassen?
Dank sro ES
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Onderwerp: Mandaat/volmacht CIBG/bureau LCH

Hoi

id TY van het overleg van zojuist heb ik de mandaat- en volmachtregeling VWS erop nageslagen. De directeur van het

agentschap CIBG is op grond van deze regelingen zelfstandig bevoegd om namens de minister van VWS besluiten te nemen en

contracten te sluiten indien deze tot zijn werkterrein behoren. In die zin is de bevoegdheid van de directeur van het CIBG gelijk
aan die van een directeur van een beleidsdirectie. Er zijn uitgezonderde besluiten en rechtshandelingen, maar die gelden ook

voor anderen (bijvoorbeeld vaststellingsovereenkomsten die op een hoger niveau afgedaan moeten worden).
Naar mijn idee kan de juridische conclusie worden getrokken aac RMSE oe is om namens de minister besluiten

te nemen en rechtshandelingen te doen, indien de werkzaamheden van bureau LCH behoren tot het werkterrein van het CIBG.

Is dat laatste ergens vastgelegd?
Het spreekt voor zich dat nota’s bestemd voo JRE stas of minister worden afgestemd met de betrokken beleidsdirectie(s),
FEZ en WJZ (en evt andere directies/partijen).
Ik denk dat het goed is om te vragen om een voorstel te doen over hoe hij de samenwerking met jullie ziet/wil

vormgeven. In principe zou het niet nodig zijn om alles via GMT te laten verlopen, al kan inhoudelijke afstemming wel prettig
zijn.

Groet,


